
Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde i Falkevænget 14. januar 2020. 

 

Referent: Helena Waldhauer. 

 

1. Konstituering af Bestyrelsen. 

Helena fortsætter som formand. 

2. Drøftelse af Parkeringsareal. 

Bestyrelsen tiltræder udkastet til den nye plads, men understreger, at budgettet skal 

overholdes.  

3. Drøftelse af P-Pladser i afdelingen 

Parkeringssituationen i Falkevænget giver anledning til mange lange drøftelser af den ene og 

den anden art. Det er Afdelingsbestyrelsens holdning, at hvis der skal ske ændringer i den 

nuværende måde at tildele P-Pladser på (altså 1 pr. hustand), så må de andre beboere stille 

det som forslag på det årlige afdelingsmøde. 

4. Afdelingsbestyrelsens fremtid. 

Afdelingsbestyrelsen vil ved det årlige afdelingsmøde stille som forslag, at bestyrelsen går 

tilbage til oprindelig antal altså 3 faste + 1 suppleant. 

5. Eventuelt 

Bestyrelsen ønsker lukketid på vaskeriet som de andre afdelinger også har. Forslag er lukket 

mellem 23.00 og 05.00. 

Bestyrelsen drøftede gæsteværelserne samt indretning heraf.  

Ved molok området i de ulige numre i bunden er der ved papir- og glascontainerne ikke nok 

dræn, så når der regner, samler der sig vandpytter, det vil vi gerne have gjort noget ved. 


